

中國太平保險(香港)有限公司 China Taiping Insurance (HK) Company Limited

香港北角京華道18號15樓 15/F., 18 King Wah Road, North Point, Hong Kong E-mail: info@hk.cntaiping.com Website: www.hk.cntaiping.com Customer Service Hotline: (852) 3716 1616

Tel: (852) 2815 1551 Fax: (852) 2541 6567

貨運險投保書 MARINE CARGO INSURANCE PROPOSAL FORM

| | | | | 1 | 中华公司接穿 E | OB OFFICE HISE | ONLY | |
|--|-----------------------------|-----------------------------|---|---|-------------------------------------|----------------------|----------------------|--|
| 請填報以下項目資料,並在適當的空格填上☑,如有變更必須通知保險公司 Please answer items below and tick the boxes where appropriate ☑ and inform Co. | | | | | 由本公司填寫 FOR OFFICE USE ONLY 分配方案信息: | | | |
| f any of them has been | | で コ ラルナ | JH. | | 34 MB) 6 XIVIDAG. | □ 最7位型 # | 一 爱了针但要 _ | |
| | 暫保單正本] Policy / Cove | | 張 Original(s). | Copy(ies) | | □ 電子保單 # E-POLICY | □ 電子投保單 # E-DRAFT | |
| 被保人名稱: | | | | | 證號碼 B.R. No.: | | | |
| Name of Insured: 投保人名稱: | □ 同被保人 | | | 或 or 香港 | 巻身份證號碼 I.D. N | 0.: | | |
| 汉床八石件· Name of Proposer: | ロ 四仮体へ Same with Insur | | | | | | | |
| 通訊地址: | | | | | | | | |
| Correspondence Ad * 電郵地址: | aress: | | | 聯絡電話: | | 傳真號碼: | | |
| E-mail Address: | | | | Contact Tel. N | | Fax No.: | | |
| 投保人一旦選擇電子 | 保單將不會收到本公司 | 司郵寄的保單。 Prop | oser will n | ot receive our polic | y by mail if selecti | ng to receive ele | ctronic policy. | |
| · 投保細則 INSUR | ANCE COVER | | | | | | | |
| 信用証號碼 (如有): L/C No. (If any): | | | | | | | | |
| 過戶: Held to the order of: | | | | | | | | |
| | By Vessel □ | By Airfreight | ☐ By Truck | : ☐ By Trai | n 🗖 By | Courier \Box | By Parcel Post | |
| | E明 (船名及航次號/ 航班號 | | (abiata Na) | | | | | |
| Conveyances: Plea | ase specify (Vessel Name & | k voyage No./ Flight No./ v | /enicie No.): | | | | | |
| 開航日期 (日/月/年): | | | | 承運單據號碼: | | | | |
| Departure Date (dd/mm/yyyy): | | | | B/L/ AWB/ Cargo Receipt/ RWB/ Tracking No.: | | | | |
| on/about | | | | | | | | |
| 出發地: Place of Departure: | | | | 目的地: Destination: | | | | |
| 經/ 轉船地點: Via/ with Transhipm | ent at: | | | | | | | |
| 保險金額: | | | | | | | | |
| Amount Insured: | | 15 film 27 200 | #4.00 分针 | • | | | | |
| 嘜頭 (如有): Shipping Marks (If any): | | | 貨物名稱、數量、包裝: Description, Quantity & Packing of Goods: | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| 賠款地點: Claims Payable at: | | | 關聯保單/報價書號碼: Declaring under Cover Note/ Open Policy/ Quotation No.: | | | | | |
| 要保條款: | ☐ ICC(A) | ☐ ICC(B) | | ☐ ICC(C) | ☐ ICC(AI | R) | | |
| Terms & Conditions Required: | ☐ IWC(CARGO/ A | AIR CARGO) | ☐ ISC(C# | ARGO/ AIR CARGO) | □ OTHER | RS | | |
| 附加條款 Additional | Conditions: | , | • | , , , , , , , , , , , , , , , , , , , | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |



中國太平保險(香港)有限公司

China Taiping Insurance (HK) Company Limited

收集個人資料聲明 PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

此保單權益人/持有人已通知閣下,中國太平保險(香港)有限公司 (下稱"本公司")明白其在《個人資料(私隱)條例》下就個人資料的收集、持有、處理或使用所負有的責任。 閣下提供本申請表要求的個人資料(包括信用資料和以往申索記錄),是為了本公司提供保險業務所需,本公司並可能使用閣下的個人資料作以下用途:

- 任何與保險有關的產品或服務(包括處理及審批閣下的保險申請、索償、結清申索、保單相關行政、財務工作、索償調查或分析、偵測和防止欺詐行為(無論是否與就 (i) 此申請而發出的保單有關)及其它相關的服務),或該等產品或服務的任何更改、變更、取消或續期;
- 本公司行使任何代位權; (ii)
- 就以上用途聯絡 閣下; (iii)
- (vi) 其它與上述用途有直接關係的附帶用途; 及
- 遵循適用法律,條例及業内守則及指引。 (v)

本公司亦可因應上述用途披露/轉移 閣下的個人資料予下列各方,而他們只能在有合理需要履行上述目的之情況下才可收集和使用這些資料:

- 向本公司提供行政、通訊、電腦、付款、保安及其它服務的第三方代理、承包商及顧問,或任何從事與保險或再保險業務有關的公司,或閣下的保險中介人(若有)、 (a) 保險理算人或索償調查員/公司,或其他保險業務有關的服務提供者;
- 僱主;醫護專業人士;醫院;會計師;財務顧問;律師;整合保險業申索和承保資料的組織;防欺詐組織;其他保險公司(無論是直接地,或是通過防欺詐組織或本 (b) 段中指名的其他人士);警察;和保險業就現有資料而對所提供的資料作出分析和檢查的數據庫或登記冊(及其運營者);
- 本公司的關連公司(以《公司條例》內的定義為準); (c)
- 政府及市場認可的保險業監管機構:保險投訴局及同類的保險業機構、香港保險業聯會(或同類的保險公司聯會)及其會員; (d)
- 法例要求或許可的政府機關包括運輸署。 (e)

閣下的個人資料可能因上述用途提供給以上任何機構(在香港境內或境外),而就此而言,閣下同意將 閣下的資料移轉至香港境外。

直接促銷通訊: 經 閣下同意,本公司可能使用及/或提供閣下的個人資料給本公司的關連公司(其定義以《公司條例》內的定義為準)、關連公司之合作伙伴及第三方金融機 構,本公司及/或獲取有關資料的公司可以通過書信、電郵、電話或短信與 閣下聯絡,提供金融及/或保險產品或服務的直接促銷通訊。若 閣下不欲接收有關直接促銷通 訊及反對本公司將 閣下個人資料提供給以上公司,請在以下的方格內填上「✔

閣下可有權隨時查閱及/或更正由本公司持有有關閣下的個人資料及/或撤回給予本公司有關使用 閣下的個人資料及提供予第三方作直接促銷用途的同意。如有需要,請 以書面形式向本公司的總經理辦公室提出,地址為香港北角京華道18號15樓或電郵info@hk.cntaiping.com。另本公司私隱政策的全文已上載於www.hk.cntaiping.com,歡迎

本聲明的中英文版本如有任何歧異或不一致,概以英文版為準。

You have been informed by the owner / holder of this policy that China Taiping Insurance (HK) Company Limited (the "Company") understands its responsibilities to the collection, retention processing or use personal data under the Personal Data (Privacy) Ordinance. The personal data you provided in this form (including credit information and claims history) is collected to enable the Company to carry on insurance business. The Company may also use your personal data for the following purposes:

- any insurance related product or service (include processing and evaluating your insurance application, any claim, settling claims, providing administration, financing, claim investigation or analysis work, detecting and preventing fraud (whether or not relating to the policy issued in respect of this application) and other services in relation to your insurance policy), or any alterations, variations, cancellation or renewal of such product or service; exercising any right of subrogation;
- (ii)
- contacting you for any of the above purposes; (iii)
- (iv) other ancillary purposes which are directly related to the above purposes; and
- (v) complying with applicable laws, regulations or any industry codes or guidelines.

The Company may disclose / transfer your personal data to the following persons who may collect and use this data only as reasonably necessary to carry out the purposes described above:

- third party agents, contractors and advisors who provide administrative, communications, computer, payment, security or other services, or any company carrying on insurance or reinsurance related business or your insurance intermediary (if you have one) or claim or investigation adjustors/companies, or other service provider providing services relevant to insurance business;
- employers; health care professionals; hospitals; accountants; financial advisors; solicitors; organisations that consolidate claims and underwriting information for the insurance industry; fraud prevention organisations; other insurance companies (whether directly or through fraud prevention organisation or other persons (b) named in this paragraph), the police and databases or registers (and their operators) used by the insurance industry to analyse and check information provided against existing information;
- (c) the Company's related companies (as that term is defined in the Companies Ordinance);

(日/月/年 dd/mm/yyyy)

- (d) Government and industry recognized insurance regulatory bodies: the Insurance Complaints Bureau and similar insurance industry bodies, the Hong Kong Federation of Insurers (or any similar association of insurance companies) and its members; and
- government agencies and authorities as required or permitted by law including the Transport Department.

Your personal data may be provided to any of the above organizations, located in Hong Kong or outside of Hong Kong, for the above purposes, and in this regard you consent to the transfer of your data outside of Hong Kong.

Direct Marketing Communications: With your consent, the Company may also use and/or provide your personal data to the Company's related companies (as that term is defined in the Companies Ordinance), partners of the Company's related companies and third party financial institutions. The Company and/or the companies who obtained related personal data can contact and/or send you with direct marketing communications regarding financial and insurance products or services by mail, email, telephone or SMS. Tick the box below if you do not wish to receive such direct marketing communications and do not consent to the Company providing your personal data to the above companies.

You have the right to access and/or request correction of any personal data concerning yourself held by the Company and/or withdraw your consent to the use and provision to a third party of your personal data for direct marketing purposes at any time. Requests for such access can be made in writing to Office of the General Manager at 15/F, 18 King Wah Road, North Point, Hong Kong or email to info@hk.cntaiping.com. Moreover, the full version of the Company's Data Privacy Policy can be

In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of this statement, the English version shall prevail.

| | 本人/我們反對貴公司使用和轉移本人的個人資料作直接促銷用途,並不希望接 I / We object to the use and provision of my personal data for direct marketing materials. | |
|------|---|---|
| I/We | 快人聲明 DECLARATION: 本投保書所壤妥各項俱屬真實,投保人同意以本投保書作結 We hereby declare that all the particulars of this proposal are true, and I/We agree that the ISURANCE (HK) COMPANY LIMITED. | 與中國太平保險(香港)有限公司訂立契約的基礎。 iis proposal shall be the basis of Contract between myself/ourselves and CHINA TAIPING |
| | 口期· Sig | 是人簽署及蓋章: nature of Proposer & npany Chop : |

P. 2/2 MCI/PF-072013